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امام جمعه اهر: نيروي انتظامي مصداق واقعي امنيت در كشور است

امام جمعه اهر با تأكيد بر اينكه وجود امنيت سبب توسعه هر جامعه در بخشهاي مختلف ميشود، گفت: نيروي

انتظامي مصداق واقعي امنيت در كشور است.

امام جمعه اهر با تأكيد بر اينكه وجود امنيت سبب توسعه هر جامعه در بخشهاي مختلف ميشود، گفت: نيروي انتظامي مصداق واقعي امنيت در كشور است.

به گزارش خبرگزاري فارس از اهر، حجتالاسلام جواد حاجيزاده امروز در خطبههاي نماز جمعه اين هفته ترويج فرهنگ امر به معروف و نهي از منكر و نماز را در جامعه يك وظيفه

همگاني ذكر كرد و افزود: همه ما وظيفه داريم با تأسي از ائمه معصومين و آموزههاي دين مبين اسلام در باب امر به معروف و نهي از منكر به وظيفه ديني و شرعي خود عمل كنيم

و با احساس مسئوليت وظايف ديني خود را در باب امر به معروف و نهي از منكر ادا كنيم.

وي تصريح كرد: امر به معروف و نهي از منكر تنها وظيفه نيروهاي نظامي و انتظامي و بسيج نيست بلكه همه ما وظيفه داريم در مواجهه با مسائل منكرات و لغزشها و انحرافات

اجتماعي تذكرهاي لازم را به برادران و خواهران ديني خود بدهيم و در كارهاي نيك و خداپسندانه آنها را تشويق كنيم.

جاجيزاده در ادامه خطبههاي خود، نماز جمعه را مظهر و نماد حكومت ديني و تريبون مهم نظام اسلامي ذكر كرد و افزود: نماز عبادي سياسي جمعه به عنوان يكي از اركان مهم

نظام اسلامي در بحث اطلاع رساني، تنوير افكار عمومي و اعلام مواضع نظام نقش مهم و تأثيرگذاري را دارد.

وي تصريح كرد: همه بايد تلاش كنيم تا با راهكارهاي مناسب زمينه جذب بيشتر قشر جوان و نوجوان را به مسائل معنوي خصوصاً نماز جمعه و جماعات و اقامه نماز در اول وقت

فراهم كنيم، كه هر چه در اين زمينه تلاش بيشتر كنيم قطعاً زمينه بيشتر جذب جوانان را به مسائل معنوي و ديني بيشتر فراهم كردهايم.

خطيب جمعه اهر در قسمتي ديگر از سخنان خود با اشاره به روز همدردي با كودكان فلسطيني گفت: متأسفانه اين رژيم نامشروع به هيچ يك از كنوانسيونهاي بينالمللي پايبند

نبوده و در كشتار فلسطينيان به كودكان فلسطيني نيز رحم نميكنند و هر از گاهي شاهد شهادت مظلومانه كودكان فلسطيني به دست رژيم صهيونيستي هستيم.

وي از جامعه جهاني خواست با اتخاذ تدابير لازم بيش از پيش از اين كودكان حمايت كنند و دولت و مردم ايران اسلامي نيز در اين امر خود را با فلسطينيان تحت ستم همراه

ميداند و از هيچ كمكي به اين ستمديدگان كوتاهي نميكند.

امام جمعه اهر در ادامه با اشاره به آغاز هفته نيروي انتظامي تلاشهاي اين عزيزان را در تأمين امنيت جامعه بسيار مهم و تأثيرگذار عنوان كرد و با تقدير از سبز پوشان نيروي

انتظامي بر همكاري و همياري مردم و مسئولان با نيروي انتظامي براي رسيدن به اهداف اين نهاد كه همان تأمين آسايش و امنيت براي عموم شهروندان است، تأكيد كرد.

وي نيروي انتظامي را يكي از نهادهاي خدمتگزار در جامعه ذكر كرد كه پرسنل اين نهاد در زماني كه همه مردم به نحوي در استراحت و مشغول امور روزمره خود هستند در طول

شبانه روز در حفظ و حراست و تأمين امنيت از هيچ تلاشي فروگذار نميكنند.
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